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Veřejný zápis ze schůze výboru ČSO z 20. 4. 2021  

průběh online na platformě ZOOM 

Přítomní členové výboru Adamík, Bělka, Flousek, Kaminiecká, Kodet, Pospíšil, Pudil, Ševčíková, 
Škorpíková.  

Za kancelář: Vermouzek, Hošková, Klvaňová, Koreček. Za pobočky: Chytil, Molitor. 

V období mezi jednáními výboru schválil výbor elektronickým hlasováním statut a jednací řád 
Názvoslovné komise a zřízení trvalé pozice vedoucího oddělení ochrany ptáků. Neschválil následný 
návrh na modifikaci popisu práce vedoucího oddělení ochrany ptáků. 

Výbor projednal stav časopisu Sylvia s ohledem na odchod stávajícího šéfredaktora. Členové 
výboru oslovili několik vhodných kandidátů, zatím neúspěšně a nebyl tedy zajištěn nástupce. Bude 
proto vypsáno výběrové řízení na pozici šéfredaktora Sylvie. 

Výbor projednal možnosti zlepšení odměňování pracovníků Kanceláře. Návrhy je potřeba zvážit 
vzhledem k možnému nárůstu administrativy. Dál se odměňováním bude zabývat pracovní skupina 
ve složení Pospíšil, Bělka, Koreček, Vermouzek. 

Hošková informovala výbor o průběžném vývoji fundraisingu. Ve srovnání s předchozím rokem je 
patrný mírný nárůst příjmů. Novinkou jsou dva přísliby závětí ve prospěch ČSO.  

Výbor na základě doporučení pracovní skupiny rozhodl o prodeji objektu v Radíči, byla oslovena 
realitní makléřka nejlépe vyhovující našim představám. 

Výbor zřídil pracovní skupinu ve složení Flousek, Ševčíková, Vermouzek, Kodet, Hošková, která má 
navrhnout způsob uzavření úkolu z dlouhodobého plánu, týkajícího se reformy podpory práce 
v regionech. 

Výbor vzal na vědomí, že Redakční rada avifu po svém jednání navrhla užší spolupráci s eBirdem, 
kterou má Vermouzek prověřit.  

Výbor vzal na vědomí, že oba projekty podané do výzvy Rondane (Norské fondy) uspěly. Jedná se 
o nový ptačník na Josefovských loukách a realizaci záchranného programu pro sýčka. Kromě toho 
uspěla i Jihomoravská pobočka s projektem na Ptačí rezervaci Kosteliska a Pobočka na Vysočině 
jako partner projektu Karla Popracha na ochranu sovy pálené. 

Výbor vzal na vědomí informaci o probíhajícím jednání o prodloužení projektu PannonEagle do 
konce roku 2022. 

Výbor vzal na vědomí informaci, že na Výroční zprávě ČSO 2020 se pracuje a bude připravena 
v termínu. 

 


